

Quality, Health, Safety, and Environment are the basic elements and in the prime importance for the continuous success of the business strategy of SAKNAFTA in providing high-specialized Coiled Tubing, Well Stimulation, Pipe Lines Process & Tubular Running Services to the Oil and Gas Industry through the continual improvement of the QHSE Management System

The purpose with this policy is to provide a framework for setting and monitoring QHSE objectives are established for the QHSE management system and are compatible with the context and strategic direction of the organization.

QHSE is a line management responsibility in order to:

- Ensure a consistently high standard of quality is maintained in all endeavors.
- Prevent injury and ill health to the company employees and others whom may be affected by our activities.
- Preserve the Environment and to prevent environmental pollution wherever we work.
- Comply with our customer requirements & policies.
- Comply with local legal/statutory & other requirements as applicable.
- Strive for continuous improvement for QHSE management system and QHSE performance.

The organization has implemented a QHSE Integrated Management System that complies with ISO 9001:2015 and ISO 14001:2015 and ISO 45001:2018 to enhance its activities.

The QHSE policy will be communicated to all relevant personnel at all levels of the organization and will be Available for all relevant interested parties.

The quality, health, safety and environment policy will be reviewed periodically to ensure its effectiveness.

الجودة والصحة والسلامة، والبيئة هي العناصر الأساسية وفي أهمية قصوى للنجاح المستمر لاستراتيجية عمل شركه ساكنافتا في توفير درجة عالية من التخصص في خدمات الانابيب الملفوفة وتحفيز الابار (WS)، خدمات عمليات الانابيب (PPS) وخدمات تشغيل الانابيب (TRS) المقدمة لصناعه النفط والغاز من خلال التحسين المستمر لنظام إدارة الجودة والصحة والسلامة، والبيئة.

الغرض من هذه السياسة هو توفير إطار عمل لتحديد ومراقبة أهداف الجودة والصحة والسلامة والبيئة التي تم وضعها لنظام إدارة الجودة والصحة والسلامة والبيئة ومتوافقة مع السياق والتوجه الاستراتيجي للمؤسسة.

الجودة والصحة والسلامة، والبيئة هو مسؤولية الإدارة التنفيذية من أجل:

- ضمان مستوى عال من الجودة باستمرار ويتم الحفاظ عليه في جميع المساعي .
- منع الإصابات وسوء الحالة الصحية لموظفي الشركة والآخرين الذين قد يتأثروا بأنشطتنا.
- الحفاظ على البيئة ومنع التلوث البيئي أينما نعمل.
- الامتثال لمتطلبات وسياسات عملائنا.
- الامتثال للقوانين والتشريعات المحليه والمتطلبات الأخرى حسبما ينطبق.
- نسعى للتحسين المستمر لنظام إدارة الجودة والصحة والسلامة، والبيئة و التحسين المستمر لأداء الجودة والصحة والسلامة، والبيئة.

وقد نفذت الشركه نظام الإدارة المتكاملة للجودة والصحة والسلامة، والبيئة يتوافق مع ISO 9001:2015 و ISO 14001:2015 و ISO 45001:2018 لتعزيز أنشطتها.

سيتم إبلاغ جميع الموظفين المعنيين على جميع مستويات المنظمة بسياسة الجودة والصحة والسلامة والبيئة، وستكون متاحة لجميع الأطراف المهتمة ذات الصلة.

سيتم مراجعة سياسة الجودة والصحة والسلامة والبيئة بشكل دوري للتأكد من كفاءتها.

Amr Farrag
SAKNAFTA Chairman